

Date: January 29, 2026

التاريخ: 29 يناير 2026م

**Subject: Bank Nizwa Board Approves Annual Financial Statements and Recommends Dividend Distribution for 2025**

**الموضوع: مجلس إدارة بنك نزوى ش.م.ع. يوافق على النتائج المالية ويوصي بتوزيع أرباح لعام 2025 م**

After Compliments,

The Board of Directors of Bank Nizwa SAOG ("the bank") held its meeting on Thursday dated January 29, 2026 wherein the following were resolved:

عقد مجلس إدارة بنك نزوى ش.م.ع ("البنك") اجتماعه يوم الخميس بتاريخ 29 يناير 2026 م، وقد أصدر القرارات التالية:

- Approved the annual financial statement of the bank for the year ended December 31, 2025.
- Recommended to the Annual General Meeting, a distribution of dividend circa of 7.29% of the paid up capital, of which cash dividend of 2.7 Baiza per share at 2.75% of the paid-up capital, and Mandatory Convertible Additional Tier 1 Sukuk of 4.54% of paid-up capital for amounted circa ₡ 9.999 Million for the financial year ended December 31, 2025, paid fully from retained earnings.
- The Banks's Capital Adequacy Ratio (CAR) after cash dividends payout will stand at 15.64% well above the minimum regulatory requirement.
- The above resolutions and recommendations are subject to approvals of the Central Bank of Oman, the Financial Services Authority, and the Annual General Meeting.

1- الموافقة على البيانات المالية للفترة المالية المنتهية بتاريخ 31 ديسمبر 2025 م.

2- التوصية للجمعية العامة بتوزيع أرباح بنسبة 7.29% من رأس المال المدفوع، تتضمن أرباحاً نقية بواقع 2.7% من رأس المال المدفوع، بالإضافة إلى سكوك إلزامية تحول إلى أسهم من الشريحة الأولى الإضافية بنسبة 4.54% من رأس المال المدفوع، وبقيمة إجمالية تصل إلى 9.999 مليون ريال، وذلك عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025 م، على أن يتم دفعها بالكامل من الأرباح المحتجزة.

3- سوف تبلغ نسبة كفاية رأس المال للبنك بعد توزيع الأرباح 15.64٪، وهي أعلى من الحد الأدنى المطلوب من الجهات الرقابية.

4- تخضع القرارات والتوصيات السابقة لموافقة البنك المركزي العماني وهيئة الخدمات المالية والجمعية العامة العادية السنوية للبنك.

Best regards,



وتفضلاً بقبول فائق الاحترام والتقدير